
Brez dokapitalizacije GP Radlje
Na skupščini delničarjev Gradbene-
ga podjetja (GP) Radlje je društvo Mali
delničarji Slovenije (MDS) zastopalo
nekaj več kot 10,6 odstotka prisotnega
kapitala in uspelo z nasprotnim pre-
dlogom za nadzorni svet.

Na skupščini je bilo prisotno kar
88,73 odstotka kapitala, saj so priča-
kovali burno razpravo v zvezi z načr-
tovano dokapitalizacijo, a se je uprava
podjetja odločila umakniti za večino
delničarjev sporne tri točke dnevne-
ga reda, ki so predvidevale najprej
povečanje in nato zmanjšanje osnov-
nega kapitala, zatem pa še pol mili-
jona evrov vredno dokapitalizacijo

s strani podjetja East J. B. M. Trade s
Ptuja. Vlagatelj naj bi tik pred skup-
ščino obvestil predsednika uprave, da
odstopa od namere za vstop v lastni-
štvo GP Radlje, zato je posledično le-ta
umaknil vse tri omenjene točke. Poo-
blaščenca delničarjev iz Društva MDS
sta vložila nasprotni predlog, s ka-
terim sta v izvolitev v nadzorni svet
GP Radlje namesto Tomaža Hartma-

na predlagala Meto Zaje Pogorelčnik,
ki je strokovnjakinja s področja vode-
nja, gradbeništva in poznavalka kor-
poracijskega upravljanja. Poleg nje je
bil izvoljen prvotno predlagani Silvo
Komar.

Nasprotni predlog je dobil 88-od-
stotno podporo. Skupščina se je tudi
seznanila, da je bil kot predstavnik
zaposlenih v nadzorni svet izvoljen
Tomaž Karničnik. Marjan Potnik,
predsednik uprave GP Radlje, je ob
tem povedal, da je dokapitalizacija
družbe nujna, zato upa, da bodo našli
primernega strateškega partnerja, ki
mu obstoječi delničarji ne bodo na-
sprotovali, predsednica dosedanjega
nadzornega sveta Marjana Markon
pa, da je nadzorni svet vseskozi opo-
zarjal na premajhno aktivnost komer-
ciale. Zahtevali so določene ukrepe,
kot so zmanjšanje števila zaposlenih,
učinki teh ukrepov pa se bodo verje-
tno pokazali šele v drugi polovici tega
leta. (dt)
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